
Gast column: Veerkracht in the spotlight 

Hannah van Duivenbode, Coördinator Vrijwilligers, Severinus 

Verandering van spijs doet eten, zeggen ze nog wel eens. Omdat Annemieke van een heerlijke 

vakantie geniet ten tijde van het inleveren van de copij, neem ik de schrijversveer voor een keer van 

haar over. Ik ben Hannah van Duivenbode en heb mij, samen met vier andere leden van AGORA, 

opgeworpen om het congres van 10 november in goede banen te leiden (save the date!) 

Dat congres zal plaats vinden in het voetbalstadion van Heracles. Menig hart begint nu al sneller te 

kloppen, denk ik! Maar ja, wie gaat er van ons op die middenstip staan? Wees maar eerlijk: als 

Coördinator Vrijwilligerswerk staan wij niet graag in de schijnwerpers. Aansturen, bijsturen, 

evalueren dat zijn meer onze zaken, toch?  

Ik moet schoorvoetend toegeven dat er voor mij 

een uitzondering is: ik ben naast Coördinator 

Vrijwilligerswerk ook TV-presentatrice. Niet bij 

RTL4 of de NOS, maar bij ons eigen, interne TV 

kanaal: Severinus Live. 

Severinus is een gehandicaptenorganisatie voor 

meervoudig gehandicapten. Toen in maart 2020 

de gehele lockdown een feit was, zijn we bijna 

meteen begonnen met interne TV te maken. Zo 

konden cliënten via Whatsapp video bellend 

meteen zichtbaar zijn op het TV scherm en zo 

contact houden met de andere huizen en ook met het thuisfront. Ook het thuisfront kon plaatjes 

aanvragen, inbellen en iets vertellen. 

Nu, drie lockdowns verder, zijn de uitzendingen die we tweemaal per week maken, bijna niet meer 

weg te denken. Wat veranderd is, is dat de uitzendingen niet alleen voor maar ook door cliënten 

gemaakt worden. Cliënten presenteren met mij en doen ook de techniek. Bij de bingo word ik 

ondersteund door een heuse Bingo master, die door zijn spasme wel de bingo korf met balletjes kan 

laten draaien maar mij nodig heeft om de nummers te zeggen en neer te leggen. Teamwork! 

Het adequaat reageren door het snelle opzetten van de uitzendingen laat ook veerkracht zien. 

Veerkracht in de vorm van denken in mogelijkheden en gewoon "doen". Veerkracht is ook het 

thema van het congres van AGORA in november. Ik nodig jou van harte uit om op die stip te komen 

staan (of alleen maar dat groene gras te bewonderen vanuit de skybox) en een middag Veerkracht te 

komen ervaren en halen. We hopen op een mooie, grote opkomst, want een middag voor jezelf vol 

veerkracht, geeft je weer energie voor maanden! 

 

 


